

Date: 30 March 2026
Reference: EHH/09/03/2026

التاريخ: 30 مارس 2026
الإشارة: EHH/09/03/2026

M/s Bursa Kuwait
State of Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Disclosure of Material Information:
Regarding the Subsidiary Company in UAE

In reference to the above subject, and line with the CMA instructions and the requirements of Article (4-1-1) specified in **Module 10 "Disclosure and Transparency"** of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached form No. (10) for the disclosure of material information.

Best Regards,

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

بشأن الشركة التابعة بدولة الإمارات العربية المتحدة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتماشياً مع تعليمات هيئة أسواق المال وإلى متطلبات وأحكام المادة (4-1-1) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) - من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج رقم (10) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Hamad Ali Alqahtani
Chief Executive Officer

حمد علي القحطاني
الرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Material information disclosure form

30/03/2026

شركة بيت الطاقة القابضة (ش.م.ك.ع)

The Energy House Holding Company (K.S.C.P)

نود إحاطتكم علماً بأنه قد صدر حكم قضائي (أول درجة) لصالح أحد الموردين ضد فرع عمان لشركتنا التابعة "شركة نورديك إنرجي" بدولة الإمارات العربية المتحدة، وذلك بإجمالي مبلغ وقدره 1,798,750 دولار أمريكي (مليون وسبعمائة وثمانية وتسعون ألف وسبعمائة وخمسون دولار أمريكي)، أي ما يعادل مبلغ 549,338 دينار كويتي (خمسمائة وتسعة وأربعون ألفاً وثلاثمائة وثمانية وثلاثون دينار كويتي).

وجاري حالياً إتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة للطعن على الحكم من خلال تقديم استئناف وفقاً للقوانين والأنظمة المعمول بها.

This is to inform you that a first-instance court judgment has been issued in favor of one of the suppliers against the Oman branch of our subsidiary "Nordic Energy Company" in the United Arab Emirates. The judgment is for a total amount of USD 1,798,750 (one million seven hundred ninety-eight thousand seven hundred fifty US dollars), equivalent to KWD 549,338 (five hundred forty-nine thousand three hundred thirty-eight Kuwaiti dinars).

Legal procedures are currently underway to challenge the judgment by filing an appeal in accordance with the applicable laws and regulations.

لا يوجد أثر مالي حتى الآن، وسيتم الإفصاح عن أي مستجدات جوهرية في حينه.

التاريخ	Date
إسم الشركة المدرجة	Name Of Listed Company
المعلومة الجوهرية	Material Information
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	Effect Of Material Information on The Company's Financial Position



شركة بيت الطاقة القابضة The Energy House Holding Co.